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Afdeling : bestuurssecretariaat    Verslag   3/2 D 

 

Betreft : resumé van de openbare vergadering Bladno.    –1- 

   van het algemeen bestuur (via Teams), 

   gehouden op 12 juli 2021   kopieën aan: 

       de deelnemers 

aangesloten 

gemeenten 

        

Deelname namens de gemeente: 

Bergen op Zoom de heer J.J.S.M. de Lange, wethouder 

Etten-Leur de heer F. Vrolijk, wethouder 

Halderberge de heer T.C. Melisse, wethouder 

Moerdijk de heer A.M.J. Dingemans, wethouder 

Roosendaal de heer M.A.C.M.J. van Ginderen, wethouder 

Rucphen de heer mr. M.J. de Bruijn, wethouder 

Steenbergen de heer drs. J. Krook, wethouder 

Woensdrecht de heer L.G.M. van der Beek, wethouder, voorzitter 

Zundert de heer A.F. Zopfi, wethouder 

 

Deelname namens het dagelijks bestuur: 

    de heer A.M. van Beers, lid DB 

    de heer P.A.C.M. van der Velden, lid DB 

           

Voorts nemen deel: de heer J.H.G. Koopman, algemeen directeur WVS 

 de heer P.F.J.M. Havermans, secretaris WVS  

  

Afwezig met bericht van verhindering: - 

      

        

1. Opening. 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

 

2. Resumé van de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 12 april  

2021. 

 

Het resumé wordt, zonder beraadslagingen en hoofdelijke stemming, 

goedgekeurd en vastgesteld. 
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3. Lijst van ingekomen stukken.  

 

Worden voor kennisgeving aangenomen. 

  

4. Rapportage 1e kwartaal 2021 WVS. 

 

De algemeen directeur licht toe dat WVS momenteel goed op koers ligt, mede 

dankzij de eerder toegekende compensatie voor de Covid 19 pandemie. De 

caseload is momenteel ruim voldoende.  

 

De kwartaalrapportage wordt vervolgens bij acclamatie vastgesteld. 

 

Afgesproken wordt dat de kwartaalrapportage voortaan door het dagelijks 

bestuur zal worden vastgesteld en vervolgens ter informatie zal worden 

aangeboden aan het algemeen bestuur. 

 

5. Voorstel tot vaststelling van de jaarrekening 2020 WVS. 

 

De voorzitter stelt de ontwerp jaarrekening 2020 aan de orde. 

 

De heer Vrolijk (wethouder van Etten-Leur) merkt op dat hij er van uit gaat dat 

de toegekende compensatie voor de Covid 19 pandemie ook alleen wordt 

gebruikt voor de gevolgen van de pandemie. 

 

De algemeen directeur antwoordt bevestigend. De extra kosten en verliezen als 

gevolg van de Covid 19 pandemie zullen vanaf de rapportage 2e kwartaal 2021 

worden opgenomen in de kwartaalrapportage zodat dit voor iedereen 

inzichtelijk is. 

 

De algemeen directeur deelt mede dat de compensatie transitievergoedingen 

2015 – 2019 (€ 2.336.000,-) en het restant voordelig saldo 2020 (€ 206.000,-) eind 

juli zullen worden uitgekeerd aan de deelnemende gemeenten. 

 

Het algemeen bestuur besluit vervolgens, bij acclamatie, tot vaststelling van de 

jaarrekening 2020 conform het voorstel van het dagelijks bestuur.    

 

6. Voorstel tot vaststelling van de begroting 2022 en meerjarenraming t/m 

2025 WVS. 

 

De voorzitter stelt de ontwerp begroting 2022 aan de orde. De reactie op de 

zienswijzen begroting 2022 is nog nagezonden. Hij deelt mede dat het dagelijks 

bestuur inmiddels heeft besloten opnieuw een onderzoek in de laten stellen 

naar het weerstandsvermogen van WVS. 

 

De heer Dingemans (wethouder van Moerdijk) merkt op dat het wellicht 

aanbeveling verdient om in het algemeen bestuur met elkaar eens te spreken 
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over de opdrachtverlening vanuit de gemeenten aan WVS (wie doet wat?) en de 

wijze van in- of aanbesteding.  

 

De algemeen directeur deelt mede dat dit een goed idee is. Hij licht toe dat de 

SW weliswaar krimpt, doch hij hoopt dat WVS binnen niet al te lange termijn 

ook participanten (doelgroep C) een (tijdelijk) traject kan / mag gaan aanbieden. 

Hier ligt een uitdaging maar ook een mooie kans, aldus spreker.  

 

De heer Zopfi (wethouder van Zundert) sluit zich bij de woorden van wethouder 

Dingemans aan. Hij deelt mede dat in de gemeente Zundert weer een in- of 

aanbesteding wordt voorbereid voor het groenonderhoud. Hij wil graag weten 

wat hierbij de opties zijn en het zou fijn zijn om te kunnen vergelijken wat 

andere gemeenten doen.  

 

De heren De Lange (wethouder van Bergen op Zoom) en Van Ginderen 

(wethouder van Roosendaal) zouden het ook een goed idee vinden om in het 

algemeen bestuur eens een overzicht te agenderen van de opdrachtverlening 

van alle 9 deelnemende gemeenten, uitgesplist naar werksoort.  

 

Besloten wordt om de volgende keer in het algemeen bestuur een overzicht te 

bespreken van alle opdrachtverlening van de 9 deelnemende gemeenten bij 

WVS, uitgesplist naar werksoort.  

 

De heer Dingemans (wethouder van Moerdijk) merkt op dat er binnen de 

gemeenten nogal eens discussie is over het al dan niet gebruik maken van het 

instrument inbesteding. Hierover verschillen het Inkoopbureau en WVS 

duidelijk van mening. Hij stelt voor om de DB’s van het Inkoopbureau en WVS 

hierover bij elkaar te brengen.  

 

De aanwezigen vinden dit een goed voorstel. Afgesproken wordt dat wethouder 

Dingemans hiertoe het initiatief neemt.  

 

De voorzitter vraagt of de aanwezigen akkoord gaan met de vaststelling van de 

begroting 2022 en de reactie op de zienswijzen. 

 

De heer Vrolijk (wethouder van Etten-Leur) stelt voor om aan de beantwoording 

van zienswijze 2 toe te voegen dat voor wat betreft de samenvoeging van 

specifieke bedrijfsvoeringstaken van de 3 ketenpartners, op termijn een 

onderzoek zal worden ingesteld naar de te bereiken synergievoordelen. 

 

Het algemeen bestuur besluit vervolgens, bij acclamatie, tot vaststelling van de 

begroting 2022 en de meerjarenraming t/m 2025 en de reactie op de 

zienswijzen, conform het voorstel van het dagelijks bestuur en met in acht 

name van de laatstgenoemde opmerking van wethouder Vrolijk. 
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7. Voorstel tot vaststelling van de voortgangsrapportage KPI archiefbeheer 

2020, inclusief aanvullingen. 

 

Het algemeen bestuur besluit, zonder beraadslagingen en hoofdelijke 

stemming, conform het voorstel van het dagelijks bestuur. 

 

8. Rondvraag. 

 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

9. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit hierna de vergadering en dankt de deelnemers voor hun 

inbreng. 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het algemeen bestuur van 

WVS, gehouden op 18 oktober 2021.  
 

 

 

De secretaris,     De voorzitter, 

 

 

 

 

P.F.J.M. Havermans    L.G.M. van der Beek. 
    


